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买的云服务器，部署了solo，准备写博客的，昨天晚上突然访问不了。去数据库一看，表被删了，还
我数据库里创建了一个数据库，有一个警告的表竟然还留下了比特币的账号还有勒索邮箱。昨天晚上
装好数据库，还没来得及设置修改权限就被黑了。

To recover your lost Database send 0.03 Bitcoin (BTC) to our Bitcoin address 17WATrvTKmrE
R7XJocmWRGF5rpViMDXhU and contact us by Email with your Server IP or Domain name and
a Proof of Payment. Your Database is downloaded and backed up on our servers. Backups tha
 we have right now: solo. Any email without your server IP Address or Domain Name and a Pr
of of Payment together will be ignored. If we dont receive your payment in the next 10 Days,
we will delete your backup.

dbackups2019@pm.me

17WATrvTKmrEHR7XJocmWRGF5rpViMDXhU

如果大家买云服务器准备写博客，一定要设置好数据库密码，最好不要开通数据库外网访问的权限，
期做好数据备份。

大佬有没有什么好的建议对于这种黑客入侵啊？

原文链接：买的云服务器部署 solo，mysql 数据库被黑了

https://ld246.com/article/1566719694156

